

Title (en)

Loom reed and method of manufacturing such a reed

Title (de)

Webblatt für Webmaschine und Herstellungsverfahren eines solchen Webblatts

Title (fr)

Peigne de métier à tisser et procédé de fabrication d'un tel peigne

Publication

EP 1953283 A1 20080806 (FR)

Application

EP 08356020 A 20080204

Priority

FR 0700798 A 20070205

Abstract (en)

The reed (101) has a row of splits (105) rigidly assembled between them and with a filament yarn (103) that is monoblock, where the filament yarn has a U shaped transversal section. An end (151) of each split is received in the filament yarn. The filament yarn has internal grooves (139) arranged on U shaped arms (131A, 131B) perpendicular with respect to a longitudinal axis (X103) of the filament yarn, where each groove has a V shaped transversal section. The end is laterally inserted in the grooves, where the reed is made of an adhesive which connects the end with the filament yarn. An independent claim is also included for a method for manufacturing a loom reed.

Abstract (fr)

Ce peigne (101) de métier à tisser comprend au moins un profilé (103) à section transversale en U et une rangée de dents (105) orientées transversalement par rapport au profilé. Une extrémité (151, 155) de chaque dent est reçue dans le profilé (103), qui comporte des rainures internes (139) ménagées sur au moins une des deux branches (131A, 131B) du U, transversalement par rapport à un axe longitudinal (X 103) du profilé. L'extrémité (151, 155) de chaque dent (105) est insérée latéralement dans au moins une rainure (139) du profilé (103) et le peigne (101) comprend un matériau adhésif qui solidarise l'extrémité (151, 155) de chaque dent (105) avec le profilé (103). La profondeur des rainures (139) et le pas d'écartement entre les rainures (139) peuvent varier le long du profilé (103).

IPC 8 full level

D03D 49/62 (2006.01)

CPC (source: EP)

D03D 47/278 (2013.01); **D03D 49/62** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 2127209 A1 19730208 - WAGNER THEODOR
- US 2914094 A 19591124 - HUTCHINS RICHARD B

Citation (search report)

- [DA] US 2914094 A 19591124 - HUTCHINS RICHARD B
- [A] DE 64004 C
- [A] US 5029617 A 19910709 - ANDERSON BARBARA C [US], et al
- [A] US 3746053 A 19730717 - CRAIN G
- [A] DE 3623361 A1 19880121 - EGELHAAF C C FA [DE]
- [DA] DE 2127209 A1 19730208 - WAGNER THEODOR

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1953283 A1 20080806; EP 1953283 B1 20100526; AT E469255 T1 20100615; CN 101240479 A 20080813; DE 602008001316 D1 20100708; FR 2912155 A1 20080808; FR 2912155 B1 20090529; JP 2008240226 A 20081009

DOCDB simple family (application)

EP 08356020 A 20080204; AT 08356020 T 20080204; CN 200810008119 A 20080204; DE 602008001316 T 20080204; FR 0700798 A 20070205; JP 2008020049 A 20080131